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Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.02 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Eva Kārkliņa – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 19 deputāti: 

Andis Astrātovs (iziet plkst.9.07, atgriežas plkst.9.08, ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.14.41) 

Dainis Karols (iziet plkst.11.06, ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.27, aiziet plkst.12.02)  

Eva Kārkliņa 

Kalvis Kalniņš (iziet plkst.13.55, atgriežas plkst.13.56) 

Māris Rozenbergs  

Andra Grīvāne (pievienojas sēdē plkst.9.09) 

Juzefa Kļava 

Ainis Stūrmanis  

Gundars Sebris (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.24) 

Andis Āboliņš (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.06, iziet plkst.13.25, atgriežas plkst.13.28) 

Antra Grūbe 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.10.37, atgriežas plkst.10.39, ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.24) 

Almants Kalniņš(ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.10) 

Oļegs Solovjovs (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.02, ienāk pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.14.48) 

 Ilva Norenberga (ienāk plkst.9.25, iziet plkst.9.45, atgriežas plkst.10.01, iziet plkst.10.18, 

atgriežas plkst.10.25, aiziet plkst.11.06) 

Sandra Pētersone (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.14.54) 

 Aldis Pinkens (iziet plkst.12.02, atgriežas plkst.14.39)  

 Ieva Brūna (aiziet plkst.15.56) 

 Gaidis Bērziņš  

   

 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ivars Haselbaums – Talsu novada pašvaldības izpilddirektors 

Ieva Krēķe – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste  

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs  

Lelde Anderone – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja p.i. 

Daira Podziņa – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Sanda Ķiršakmene – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Ieva Krotova – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Nekustamo īpašumu daļas nekustamā 

īpašuma speciāliste 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Anda Felša – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas teritorijas 

plānotāja 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks  

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja  

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja  

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Uldis Jaunzems-Pētersons – Talsu novada muzeja direktors 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Kārlis Volanskis – pansionāta “Lauciene” direktors 

Baiba Dūda – Dundagas kultūras pils vadītāja 

Dina Bičule – Talsu pamatskolas direktore 

Ginta Petra – Sabiles Mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja 

Madara Brāle – Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja p.i. 

Juris Orinskis – Kolkas pagasta pārvaldes vadītājs 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Edgars Kviesis – Sabiles pamatskolas direktors 

Valdis Bārda – SIA „Rojas DzKU” valdes loceklis 

Lauris Tīģeris – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs 

Jānis Grīnbergs – Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta priekšnieka vietnieks 

Andis Auziņš –  Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta Kurzemes reģiona pārvaldes 

priekšnieka vietnieks  



Vilnis Bents – Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta Kurzemes reģiona pārvaldes 

priekšnieks 

Nauris Strautmanis – Kolkas pamatskolas padomes priekšsēdētājs  

Antra Laukšteine – Kolkas pamatskolas direktore 

 

 Tiek informēts, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 101.punktu domes 

sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā videokonference publiskā interneta 

vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

Eva Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

Informē, ka A. Astrātovs dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” iesniedzis 

priekšlikumu. 

Dod vārdu A. Astrātovam. 

 

A. Astrātovs informē, ka dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” iesniedzis 

priekšlikumu – Valsts pārvaldes iekārtas likuma 47. panta pirmā daļa nosaka, ka “Deleģēšanas 

līgums izbeidzas, izbeidzoties termiņam, uz kādu tas noslēgts.”. Ņemot vērā, ka deleģēšanas 

līgums ar SIA “Dundagas veselības centrs” ir beidzies 31.12.2022., sēdes 28. darba kārtības 

jautājums “Par grozījumu Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija  lēmumā Nr. 332 “Par 

deleģēšanas līgumu ar SIA “Dundagas veselības centrs”” ir prettiesisks. Rosinu šo jautājumu 

svītrot no sēdes darba kārtības. 

Aicina priekšlikumu atbalstīt. 

A. Pinkens aicina Juridisko nodaļu sniegt skaidrojumu par iesniegto priekšlikumu. 

Norāda, ka apgalvojums par to, ka tas ir prettiesisks ir pietiekami skaļi izteikts. 

I. Jansone paskaidro, ka šinī gadījumā Valsts pārvaldes iekārtas likums konkrēti 

nenosaka, vai noslēgtā līguma termiņu ir/nav iespējams grozīt. Min, ka praksē ir zināmi 

gadījumi, kad līgums tiek pagarināts, ja konkrētais pārvaldes uzdevums tiek turpināts veikt. 

Piekrīt, ka tā nav laba prakse pagarināt līguma termiņu ar atpakaļejošu datumu. Neņemas 

viennozīmīgi apgalvot, ka tas ir pretlikumīgi. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

8 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  
6 (Lauris Pīlēģis, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis 

Pinkens, Antra Grūbe, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  2 (Ainis Stūrmanis, Ieva Brūna) 

                             “nepiedalās” – 1 (Dainis Karols) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums netiek atbalstīts  

 

Plkst.9.07 iziet A. Astrātovs, atgriežas plkst.9.08. 

J. Kļava jautā, kāpēc darba kārtībā nav iekļauti jautājumu par kapitālsabiedrību 

reorganizāciju, kuri tika skatīti [18.01.2023.] Finanšu komitejas informatīvajā daļā? Min, ka 

tika solīts, ka jautājumi tiks izskatīti šajā domes sēdē. 

I. Krēķe atbild, ka par procesu, kā notiek reorganizācija vēl ir daudz neskaidru 

jautājumu. Min, ka lai viestu skaidrību nākamajā nedēļā ir vienojušies par konsultāciju ar 



auditorfirmu un ar pašvaldību, kurā šāda reorganizācija ir notikusi. Informē, ka jautājums tiks 

skatīts februāra komitejās un domes sēdē. 

Plkst.9.09 sēdē pievienojas A. Grīvāne. 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Sabiles ugunsdzēsēju posteņa saglabāšanu. 

2. Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku kompetencēm. 

3. Par Lindas Kleinbergas atbrīvošanu no Rudes pirmsskolas izglītības iestādes 

“Saulespuķe” vadītājas amata. 

4. Par Kolkas pamatskolas reorganizāciju. 

5. Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” pievienošanu Rojas pirmsskolas 

izglītības iestādei “Zelta zivtiņa”. 

6. Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” vadītāja amata pienākumu 

izpildītāju. 

7. Par izglītības iestāžu vadītāju, viņu vietnieku un izglītības metodiķu darba algas likmi. 

8. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Latvijas Nacionālo kultūras centru.  

9. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu kultūrā piešķiršanu. 

10. Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu sportā piešķiršanu. 

13. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi brīvprātīgā profesionālā asociācijā “Latvijas 

Pašvaldību Izpilddirektoru asociācija”. 

14. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās. 

15. Par Uģa Ventiņa atbrīvošanu no Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas locekļa 

amata. 

16. Par Sasmakas ezera apsaimniekošanas plāna saskaņošanu. 

17. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga tautas nama teritorijas 

labiekārtošana”. 

18. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes atpūtas laukuma 

labiekārtošana Mērsragā”. 

19. Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Rojas jūras stāsti”. 

20. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem. 

21. Par iepirkuma līguma “Būvprojekta “Talsu Valsts ģimnāzijas virtuves telpu pārbūve un 

ierīkošana Brīvības ielā 29, Talsos, Talsu novadā” izstrāde un autoruzraudzība” slēgšanu 

ar SIA “KOMUNĀLPROJEKTS JELGAVA”. 

22. Par finansējumu 2023.gadā un izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā”. 

23. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa lēmumā Nr. 120 “Par 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu ūdens” līdzdalības izvērtējumu”. 

24. Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Rojas DzKU”. 

25. Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar SIA “Rojas 

DzKU”. 

26. Par Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr. 558 “Par galvojuma 

sniegšanu SIA “Rojas DzKU”” atcelšanu. 



27. Par galvojumu sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 

5.2.1.2/21/I/002 “Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu izveide 

poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes metodi” realizācijai. 

28. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā Nr. 332 “Par 

deleģēšanas līgumu ar SIA “Dundagas veselības centrs””. 

29. Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

30. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

31. Par lokālplānojuma Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Anneles”, Kolkas pagastā, Talsu novadā, kadastra Nr.8862 002 0229, 

apstiprināšanu. 

32. Par Talsu novada domes 2010. gada 16. septembra saistošo noteikumu Nr.38 “Par 

detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Medņi”, Jaunzemes ciemā, 

Ģibuļu pagastā, Talsu novadā”, atzīšanu par spēku zaudējušiem. 

33. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS”. 

34. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8850 009 0080 daļas nomas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

35. Par nekustamā īpašuma “Žagari”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

36. Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

37. Par zemes vienības Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

38. Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu. 

39. Par atkārtotu nekustamā īpašuma Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā, daļas 

apbūves tiesību. 

40. Par Talsu novada domes 2022.gada 3. februāra saistošo noteikumu Nr.4 “Par Talsu 

novada pašvaldības 2022.gada budžetu” grozījumiem. 

41. Par valsts amatpersonu statusa noteikšanu un valsts amatpersonu sarakstu iesniegšanu. 

42. Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja amata pienākumu 

izpildītāja iecelšanai.  

43. Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Energoefektivitātes uzlabošana 

Talsu novada pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām” Eiropas Savienības 

Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna reformu un investīciju virziena 1.2. 

“Energoefektivitātes uzlabošana” 1.2.1.3.i. investīcijas “Pašvaldību ēku un 

infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju 

izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti” ietvaros. 

44. Par Talsu novada pašvaldības Iepirkumu komisiju nolikumu. 

45. Par saistošajiem noteikumiem “Par licencēto makšķerēšanu Mērsraga kanālā 2023.-

2027. gadam”. 

46.  Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

47. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

  

 



1.§ 

Par Sabiles ugunsdzēsēju posteņa saglabāšanu 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, D. Karols, A. Stūrmanis, V. Bents, J. Grīnbergs, G. Bērziņš, 

A. Auziņš, A. Astrātovs, A. Grūbe, A. Pinkens, L. Pīlēģis, A. Kalniņš, J. Kļava, 

Z. Brunavs 

 

D. Karols informē par pieprasījuma pieprasīšanas pamatojumu. Deviņi Talsu 

novada domes deputāti parakstījuši deputātu pieprasījumu un iesnieguši lēmuma projektu 

par Sabiles ugunsdzēsēju posteņa saglabāšanu. Lēmuma projekta tapšanas iemesls ir 

janvāra sākumā publiskajā telpā izskanējušā informācija, ka Valsts ugunsdzēsības 

glābšanas dienesta Kurzemes reģiona brigādes pārstāvji ir tikušies ar Talsu novada 

pašvaldības pārstāvjiem, tai skaitā Talsu novada domes priekšsēdētāju, lai informētu, ka 

nolemts no 1.februāra optimizēt Valsts ugunsdzēsības glābšanas dienesta Sabiles 

ugunsdzēsības posteni, tas nozīmē, to likvidēt. Neapmierinātību par Sabiles ugunsdzēsības 

depo darbības apturēšanu pauduši Talsu novada iedzīvotāji, amatpersonas un uzņēmēji. 

Pret Sabiles ugunsdzēsības depo slēgšanu iestājas Sabiles pilsētas un Abavas pagasta 

pārvaldes vadītājs Zigmunds Brunavs. Talsu novada Sabiles apkaimes iedzīvotāji ir 

iesnieguši atklātu vēstuli valsts atbildīgajām personām, kā arī informācijai Talsu novada 

domei, kurā izteikti vairāki lūgumi, tai skaitā, kad tiks atjaunota Valsts ugunsdzēsības 

glābšanas dienesta Sabiles posteņa darbība normālā režīmā. 

Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, tādējādi paužot atbalstu Sabiles 

ugunsdzēsības depo saglabāšanai. 

 

J. Grīnbergs skaidro, tas nav spontāns lēmums – situāciju, izbraukumu skaitu un 

tendenci ir vērojuši jau vairākus gadus, tostarp veikuši rūpīgu riska novērtējumu analīzi 

par iespējamo ietekmi uz sabiedrību un arī skatījušies, kādi ir resursi blakus Sabiles 

postenim. Akcentē, ka Sabiles postenis nav atsevišķa struktūrvienība, dienests strādā kā 

viens vesels, kā viena liela komanda un Sabile nekādā veidā necietīs no tā, kad tur vairs 

postenis nebūs. Norāda, ka tuvākais postenis ir Kandavas postenis, kurš tiek stiprināts, un 

plānā ir paredzēts attīstīt Civilās aizsardzības centru kopā ar citiem dienestiem. Runājot 

par Sabili, min, ka notikumu raksturs un daudzums parāda, ka tie ir vien pāris notikumi 

gadā. 

V. Bents skaidro, ka Kurzemes reģionā ir problēmas nokomplektēt  

vakantās štata vietas un Sabiles postenī ilgstoši bija četri vakanti amati, kurus nevarēja 

nokomplektēt, tai skaitā arī Sabiles posteņa komandieris. 

Plkst.9.25 ienāk I. Norenberga. 

Jautājumus Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta pārstāvjiem uzdod 

D. Karols, G. Bērziņš, A. Astrātovs, A. Grūbe, A. Pinkens, L. Pīlēģis, A. Kalniņš. 

 

A. Pinkens, atsaucoties uz lēmuma projekta 2. punktā minēto aicinājumu atcelt 

VUGD pieņemto lēmumu par VUGD Sabiles posteni optimizēšanu, jautā, vai tas ir kāds 

konkrēti izdots lēmums? 

J. Grīnbergs atbild, ka tas ir Iekšlietu ministrijas izdotā rīkojuma grozījums. 

J. Kļava vēlas uzklausīt Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītāja 

Z. Brunava viedokli par Sabiles posteņa likvidēšanu. 

Z. Brunavs pauž savu viedokli. Norāda, ka viņš ir negatīvi noskaņots par šādu 

lēmumu. 

Plkst.9.45 iziet I. Norenbergs, atgriežas plkst.10.01. 

G. Bērziņš pauž savu viedokli. Lēmums projekta primārais mērķis ir informēt 

atbildīgās institūcijas, kurām ir nolemts izskatīt šo jautājumu. 

Aicina atbalstīt lēmuma projektu ar viņa priekšlikumu [Izteikt lēmuma projekta 

2.punktu šādā redakcijā: 2.Aicināt VUGD Sabiles ugunsdzēsības posteņa darbības 



nodrošinājumam paredzēt finansējumu 2023.gada un vidēja termiņa budžetā, un atcelt 

Iekšlietu ministrijas 2023.gada 24.janvāra rīkojumu nr. 1-2/112 par VUGD Sabiles posteņa 

optimizēšanu ar šā gada 1.februāri]. 

Plkst.10.18 iziet I. Norenbergs, atgriežas plkst.10.25. 

A. Pinkens informē, ka dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” ir sagatavojis trīs 

priekšlikumus.  

Pirmais priekšlikums – izteikt 1.punktu sekojošā redakcijā: 1. Aicināt saglabāt 

VUGD Sabiles ugunsdzēsības posteni un nodrošināt tā pilnvērtīgu darbību, atceļot izdoto 

rīkojumu par Sabiles posteņa slēgšanu ar 2023.gada 1.februāri. 

Otrais priekšlikums – izteikt 2.punktu sekojošā redakcijā: 2. Aicināt paredzēt 

finansējumu valsts budžetā VUGD Sabiles ugunsdzēsības posteņa darbības 

nodrošinājumam sākot ar 2023.gadu. 

Trešais priekšlikums – izslēgt 3.punktu. 

Plkst.10.37 iziet L. Pīlēģis, atgriežas plkst.10.39. 

J. Grīnbergs rosina rakstīt, ka finansējums tiek piešķirts nevis VUGD Sabiles 

ugunsdzēsības postenim, bet visam Valsts ugunsdzēsības glābšanas dienestam. 

D. Karols min, ka tas viens otru neizslēdz, jo arī budžetu sastādot,  nav viens 

skaitlis, bet tas detalizēti sadalās un ir paredzēts priekš Valsts ugunsdzēsības glābšanas 

dienesta Sabiles depo nodrošinājuma. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izteikt 1.punktu 

sekojošā redakcijā: 1. Aicināt saglabāt VUGD Sabiles ugunsdzēsības posteni un 

nodrošināt tā pilnvērtīgu darbību, atceļot izdoto rīkojumu par Sabiles posteņa slēgšanu ar 

2023.gada 1.februāri. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

12 (Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis, Lauris Pīlēģis, 

Kalvis Kalniņš) 

"atturas" -  
7 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Gundars Sebris) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums ir atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izteikt 2.punktu 

sekojošā redakcijā: 2. Aicināt paredzēt finansējumu valsts budžetā VUGD Sabiles 

ugunsdzēsības posteņa darbības nodrošinājumam sākot ar 2023.gadu. 

 

D. Karols aicina atbalstīt G. Bērziņa priekšlikumu par lemjošās daļas 2. punkta 

redakciju. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

9 (Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Lauris 

Pīlēģis, Kalvis Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

"atturas" -  

10 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Andis 

Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs, Gundars Sebris) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums nav atbalstīts 



E. Kārkliņa aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izslēgt 3.punktu. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

8 (Ieva Brūna, Eva Kārkliņa, Kalvis Kalniņš, Andra Grīvāne, 

Aldis Pinkens, Antra Grūbe, Māris Rozenbergs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  3 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Almants Kalniņš) 

"atturas" -  
7 (Andis Āboliņš, Ilva Norenberga, Gaidis Bērziņš, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Gundars Sebris) 

"nepiedalās" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums nav atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par G. Bērziņa priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta 

2.punktu šādā redakcijā: “2.Aicināt VUGD Sabiles ugunsdzēsības posteņa darbības 

nodrošinājumam paredzēt finansējumu 2023.gada un vidēja termiņa budžetā, un atcelt 

Iekšlietu ministrijas 2023.gada 24.janvāra rīkojumu Nr. 1-2/112 par VUGD Sabiles 

posteņa optimizēšanu ar šā gada 1.februāri”. 

 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Almants Kalniņš Ieva 

Brūna, Eva Kārkliņa, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Antra Grūbe, Oļegs Solovjovs, 

Gundars Sebris,  Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  2 (Ilva Norenberga, Kalvis Kalniņš) 

"atturas" -  3 (Lauris Pīlēģis, Andra Grīvāne, Aldis Pinkens) 

"nepiedalās" -  1 (Māris Rozenbergs) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums ir atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

"atturas" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 1 “Par Sabiles ugunsdzēsēju posteņa saglabāšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

Plkst.11.06 iziet D. Karols, aiziet I. Norenberga. 

 

L. Pīlēģis pamato savu balsojumu. 

A. Kalniņš pamato savu balsojumu. 



 

             

Plkst.11.10 E. Kārkliņa izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.11.20 tiek atsākta sēde. 

 

2.§ 

Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku kompetencēm 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, A. Pinkens, G. Bērziņš 

 

A. Astrātovs informē par deputātu pieprasījuma pamatojumu. Atsaucas uz 2022. gada 

8. decembrī saņemto Vides aizsardzības un reģionālās ministrijas vēstuli, kurā tā ir aicinājusi 

pašvaldības domi pārskatīt saistošo noteikumu regulējumu un papildināt to ar izsmeļošu domes 

priekšsēdētāja vietnieka administratīvajos jautājumos un kapitālsabiedrību un ostu pārvaldības 

jautājumos kompetences uzskaitījumu. 2023. gada 1.janvārī ir stājies spēkā Pašvaldību likums, 

kura 17.panta ceturtā daļa nosaka, ka, ja domes priekšsēdētājam ir vairāki vietnieki, šo vietnieku 

kompetenci, tostarp, domes priekšsēdētāja aizvietošanas kārtību nosaka pašvaldības nolikumā.  

Informē, ka ir sagatavots lēmuma projekts, lai uzdotu Talsu novada domes 

priekšsēdētāja vietniekam administratīvajos jautājumos Aldim Pinkenam noteikt domes 

priekšsēdētāja vietnieku kompetences un organizēt atbilstoša lēmumprojekta “Par grozījumiem 

Talsu novada pašvaldības nolikumā” sagatavošanu un iekļaušanu kārtējās domes sēdes darba 

kārtībā. 

Aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

Plkst.11.24 ienāk G. Sebris, L. Pīlēģis. 

E. Kārkliņa norāda, ka pie tā tiek strādāts un februāra komitejās tiks prezentēts 

deputātiem. 

A. Pinkens, norādot, ka saistošie noteikumi Talsu novada pašvaldības nolikums ir 

izdots pamatojoties uz likuma “Par pašvaldībām” 21. panta pirmo daļu, kas vairs nav 

spēkā, jautā, vai drīkst grozīt šos saistošos noteikumus, vai tas būtu tiesiski? 

A. Astrātovs atbild, ka tehniskais risinājums, kā izvēlēsities Talsu novada 

pašvaldības nolikumu apstiprināt – vai tie būs grozījumi, vai tas būs jauns pašvaldības 

nolikums un tiks atcelts esošais, tā būs jūsu kompetence. 

Plkst.11.27 ienāk D. Karols. 

A. Pinkens informē, ka ir plāns februāra komitejās skatīt jauno Talsu novada 

pašvaldības nolikuma projektu, kā arī domes reglamenta projektu. 

Pauž viedokli, ka lēmuma projekts nav pieņemams arī no tiesiskā viedokļa. 

Aicina lēmuma projektu neatbalstīt. 

G. Bērziņš jautā, atbilstošs kādām kompetencēm [priekšsēdētāja] vietnieki šobrīd 

strādā un pamatojoties uz ko? 

A. Pinkens atbild, ka šobrīd vietnieki strādā pamatojoties uz spēkā esošo nolikumu. 

A. Astrātovs informē, ka dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” ir iesniedzis 

priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta lemjošo daļu sekojošā redakcijā: Uzdot Talsu 

novada domes priekšsēdētāja vietniekam administratīvajos jautājumos Aldim Pinkenam   

noteikt   domes  priekšsēdētāja   vietnieku   kompetences   un  organizēt   atbilstoša 

lēmumprojekta sagatavošanu  un iekļaušanu kārtējās domes sēdes darba kārtībā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu – Uzdot Talsu novada 

domes priekšsēdētāja vietniekam administratīvajos jautājumos Aldim Pinkenam   noteikt   

domes  priekšsēdētāja   vietnieku   kompetences   un  organizēt   atbilstoša lēmumprojekta 

sagatavošanu  un iekļaušanu kārtējās domes sēdes darba kārtībā. 

[Deputāti balso, paceļot rokas. LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku 

iemeslu dēļ.] 



 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

9 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  

9 (Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, 

Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums nav atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  

9 (Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, 

Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ  

neatbalstīt sagatavoto lēmuma projektu “Par Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieku 

kompetencēm”. 

 

3.§ 

Par Lindas Kleinbergas atbrīvošanu no Rudes pirmsskolas izglītības iestādes 

“Saulespuķe” vadītājas amata 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 2 “Par Lindas Kleinbergas atbrīvošanu no Rudes pirmsskolas izglītības 

iestādes “Saulespuķe” vadītājas amata”. Lēmums pievienots protokolam. 



4.§ 

Par Kolkas pamatskolas reorganizāciju 

E. Kārkliņa, A. Pinkens, U. Katlaps, D. Karols 

 

A. Pinkens informē, ka dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” ir iesniedzis 

priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta 1.punktu sekojošā redakcijā: “1. Piemērojot 

iekšējās reorganizācijas procedūru, ar 2023.gada 1. septembri reorganizēt Kolkas 

pamatskolu par sākumskolu, kas īsteno pamatizglītības pirmā un otrā posma programmas, 

no 1.līdz 6. klasei.” 

Aicina atbalstīt viņa priekšlikumu. 

U. Katlaps skaidro, ka pamatizglītība sadalās divās daļās, sākumskola un 

pamatskola. Pamatizglītības pirmais posms ir 1.-6. klase, vai to saprot kā sākumskola, 

savukārt pamatizglītības otrais posms ir 7.-9. klase. Pamatskolas parasti īsteno pilnu  

pamatizglītības programmu no 1.- 9. klasei, bet sākumsskolas daļu var īstenot arī mazākās 

sadaļās sadalot. Pamatizglītības standarts ir sadalīts trīs posmos, 1.-3. klase, 4.-6. klase, un 

7.-9. klase.  

Atsaucoties uz A. Pinkena izteikto priekšlikumu, precizē, ka, ja ir minēts 

pamatizglītība pirmā un otrā posma, tad faktiski tas ietilpina 1.- 9. klasi, un tas ir pretrunā 

ar tālākiem teikumiem par sākumskolu. 

 

A. Pinkens pēc U. Katlapa skaidrojuma precizē savu priekšlikumu – izteikt 

lēmuma projekta 1.punktu sekojošā redakcijā: “1.Piemērojot iekšējās reorganizācijas 

procedūru, ar 2023. gada 1.septembri reorganizēt Kolkas pamatskolu (izglītības iestāžu 

reģistrācijas Nr. 4112900615) par sākumskolu, kas īsteno pamatizglītības pirmā posma 

programmu no 1. līdz 6.klasei.” 

 

D. Karols informē, ka jautājums ir ticis izskatīts 10. janvāra Izglītības, sociālo un 

veselības jautājumu komitejas sēdē. Informē par jautājuma virzību. 

Informē, ka dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” ir iesniedzis priekšlikumu. 

[Lēmumprojekta 1. punktu izteikt sekojošā redakcijā:1.Piemērojot iekšējās reorganizācijas 

procedūru, reorganizēt Kolkas pamatskolu (izglītības iestāžu reģistrācijas 

Nr.  4112900615) par Kolkas sākumskolu, kas īsteno pamatizglītības pirmā posma 

programmu (1.-3.klase), ar 2023. gada 1.septembri.] 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu – izteikt lēmuma projekta 

1.punktu sekojošā redakcijā: “1.Piemērojot iekšējās reorganizācijas procedūru, ar 2023. 

gada 1.septembri reorganizēt Kolkas pamatskolu (izglītības iestāžu reģistrācijas Nr. 

4112900615) par sākumskolu, kas īsteno pamatizglītības pirmā posma programmu no 

1.  līdz 6.klasei.” 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

11 (Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  2 (Andis Astrātovs, Almants Kalniņš) 

"atturas" -  
4 (Andis Āboliņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs) 

"nepiedalās" -  1 (Dainis Karols) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums ir atbalstīts 

 



D. Karols uztur spēkā savu priekšlikumu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par D. Karola priekšlikumu – lēmumprojekta 1. punktu 

izteikt sekojošā redakcijā:1.Piemērojot iekšējās reorganizācijas procedūru, reorganizēt 

Kolkas pamatskolu (izglītības iestāžu reģistrācijas Nr. 4112900615) par Kolkas 

sākumskolu, kas īsteno pamatizglītības pirmā posma programmu (1.-3.klase), ar 2023. 

gada 1.septembri. 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

7 (Dainis Karols, Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, 

Almants Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  

9 (Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"atturas" -  1(Gaidis Bērziņš) 

"nepiedalās" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums nav atbalstīts 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Andis Āboliņš, Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 3 “Par Kolkas pamatskolas reorganizāciju”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

5.§ 

Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” pievienošanu Rojas pirmsskolas 

izglītības iestādei “Zelta zivtiņa” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 4 “Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” pievienošanu 

Rojas pirmsskolas izglītības iestādei “Zelta zivtiņa”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

6.§ 

Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” vadītāja amata pienākumu 

izpildītāju 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 5 “Par Rudes pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” vadītāja amata 

pienākumu izpildītāju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par izglītības iestāžu vadītāju, viņu vietnieku un izglītības metodiķu darba algas likmi 

E. Kārkliņa, U. Katlaps, A. Astrātovs, D. Karols 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

U. Katlaps sniedz atbildi uz A. Astrātova jautājumu par atalgojuma pieaugumu. 

D. Karols norāda uz redakcionālu labojumu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 6 “Par izglītības iestāžu vadītāju, viņu vietnieku un izglītības metodiķu 

darba algas likmi”. Lēmums pievienots protokolam. 



 

            Plkst.12.02 E. Kārkliņa izsludina sēdes pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.00 tiek atsākta sēde. 

Sēdei nav pievienojušies deputāti: D. Karols, I. Norenberga, O. Solovjovs, A. Āboliņš, 

A. Kalniņš, A. Pinkens. 

 

8.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar Latvijas Nacionālo kultūras centru 

E. Kārkliņa, E. Murauska, A. Astrātovs, I. Jansone 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs jautā, kāpēc līgumu slēgšana tiek skatīta domes sēdē? Min, ka 

pārskatot līguma projektu, pašvaldība neuzņemas  finanšu saistības no sava budžeta. Pauž 

viedokli, ka domes priekšsēdētājs varēja līgumu noslēgt un informēt informatīvajā daļā, 

ka tāds ir noslēgts. 

E. Murauska atbild, ka Juridiskā nodaļa pēc līguma izskatīšanas ir izteikusi 

priekšlikumu, ka to vajadzētu virzīt uz domes sēdi.  

Plkst.13.02 ienāk O. Solovjovs. 

A. Astrātovs nocitē Talsu novada pašvaldības nolikuma 93. punktu, kurā minēts 

“93. Sadarbības līgumus slēdz domes priekšsēdētājs. Nākamajā finanšu komitejas sēdē 

Juridiskā nodaļa informē deputātus par sadarbības līguma noslēgšanu. Par sadarbības 

līguma, kurā plānotas pašvaldības finanšu saistības, noslēgšanu lemj dome.”.  

I. Jansone paskaidro, ka deputātiem ir tiesības iepazīties jau iepriekš, pirms līguma 

noslēgšanas, par šādu līgumu, kas tiek plānots slēgt. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 7 “Par sadarbības līguma slēgšanu ar Latvijas Nacionālo kultūras centru”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9.§ 

Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu kultūrā piešķiršanu 

E. Kārkliņa, E. Murauska, S. Pētersone, K. Kalniņš, L. Pīlēģis, A. Grīvāne, I. Brūna, 

A. Grūbe 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.13.06 ienāk A. Āboliņš. 

E. Murauska pēc S. Pētersone aicinājuma nosauc pieteikto pretendentu skaitu uz 

katru no nominācijām. 

 



E. Kārkliņa informē, ka S. Pētersone dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” ir 

iesniegusi priekšlikumu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par S. Pētersones priekšlikumu – balsot par katru 

lēmumprojekta 1. punkta apakšpunktu atsevišķi. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

8 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Andis Āboliņš, Gaidis 

Bērziņš,  Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  
5 (Ieva Brūna,  Ainis Stūrmanis, Māris Rozenbergs, Eva 

Kārkliņa, Kalvis Kalniņš) 

"atturas" -  2 (Andra Grīvāne, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums ir atbalstīts 

 

K. Kalniņš jautā, kas notiek gadījumā, ja deputāti neatbalsta kādu no kandidātiem? 

E. Kārkliņa –  tad balva nebūs. Informē, ka viņai būs priekšlikums Kultūras un 

sporta attīstības nodaļai, nolikumā iestrādāt nominantu izvirzīšanu ātrākam posmam, lai 

jautājumu var izskatīt janvāra komitejās. 

Plkst.13.10 ienāk A. Kalniņš. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – 1.1.Piešķirt īpašo titulu “Par mūža 

ieguldījumu kultūrā” par nozīmīgu ieguldījumu Talsu novada kultūras jomā Rojas kultūras 

centra direktorei Ārijai Veidei. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis 

Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Eva Kārkliņa) 

 

DOME NOLEMJ 

atbalstīt lēmuma projekta lemjošās daļas 1.1. apakšpunktu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – 1.2.Piešķirt Goda nosaukumu 

“Gada notikums kultūrā 2022” – gada notikumam Talsu novadā – kultūrvietai “KURTE” 

par mūsdienīgu, kvalitatīvu un daudzpusīgu kultūras piedāvājumu Talsu pilsētā (Armands 

Svinsters, Jasmīna Ovranga). 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Eva Kārkliņa, Antra Grūbe) 

"nepiedalās" -  1 (Ainis Stūrmanis)  

 

 



DOME NOLEMJ 

atbalstīt lēmuma projekta lemjošās daļas 1.2. apakšpunktu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – 1.3.Piešķirt Goda nosaukumu 

“Gada kultūras cilvēks 2022” Talsu novada muzeja direktoram Uldim Jaunzemam-

Pētersonam par kreatīvu un profesionālu darbu Talsu novada muzeja atpazīstamības 

veicināšanā valsts mērogā. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  
7 (Eva Kārkliņa, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  1(Antra Grūbe) 

"atturas" -  

8 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš,  Almants 

Kalniņš, Juzefa Kļava, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Sandra Pētersone) 

 

DOME NOLEMJ 

neatbalstīt lēmuma projekta lemjošās daļas 1.3. apakšpunktu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – 1.4.Piešķirt Goda nosaukumu 

“Gada kultūras lepnums 2022” Talsu Tautas nama sieviešu korim “VAIVA” par nozīmīgu 

ieguldījumu kora dziedāšanas tradīciju saglabāšanā, kora izaugsmē un attīstībā (diriģente 

Inese Ozoliņa, kormeistare Antra Strikaite). 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

16 (Eva Kārkliņa, Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis 

Bērziņš, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis 

Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

atbalstīt lēmuma projekta lemjošās daļas 1.4. apakšpunktu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – 1.5.Piešķirt Goda nosaukumu 

“Gada bibliotekārs 2022” Talsu Galvenās bibliotēkas Lasītāju apkalpošanas nodaļas 

bibliotekārei Mirandai Bērzkalnei par pašaizliedzīgu darbu Talsu Galvenās bibliotēkas 

piedāvājuma nodrošināšanā un ieguldījumu mūsdienīga bibliotekārā pakalpojuma 

pieejamībā Talsu novadā. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

16 (Eva Kārkliņa, Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis 

Bērziņš, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis 

Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

atbalstīt lēmuma projekta lemjošās daļas 1.5. apakšpunktu. 



E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – 1.6. Piešķirt Goda nosaukumu 

“Gada muzeja darbinieks 2022” Rojas Jūras zvejniecības muzeja filiāles “Kaltenes klubs” 

galvenajai speciālistei Gundegai Balodei par ieguldījumu Talsu novada muzeju jomas 

attīstībā, nodrošinot kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanu un pieejamību novada 

iedzīvotājiem. 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Eva Kārkliņa, Andis Āboliņš, Gaidis 

Bērziņš, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis 

Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

atbalstīt lēmuma projekta lemjošās daļas 1.6. apakšpunktu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – 1.7.Piešķirt Goda nosaukumu 

“Gada kultūras pasākums 2022” pasākumam, kas saskaņā ar Talsu novada iedzīvotāju 

balsojumu Talsu novada pašvaldības tīmekļvietnē ieguvis lielāko balsu skaitu. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

16 (Eva Kārkliņa, Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis 

Bērziņš, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis 

Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

atbalstīt lēmuma projekta lemjošās daļas 1.7. apakšpunktu. 

 

L. Pīlēģis norāda uz izveidojušos situāciju – vienā nominācijā nav pretendents. 

E. Murauska atbild, ka, ja dome nav atbalstījusi komisijas lēmumu, tad šajā 

nominācijā pretendents nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Kalvis Kalniņš)  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 8 “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu kultūrā piešķiršanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 



10.§ 

Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu sportā piešķiršanu 

E. Kārkliņa, E. Murauska 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Sandra Pētersone) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 9 “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumu sportā piešķiršanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11.§ 

Par Sporta biedrības “Roja” iesniegumu 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, L. Šnore, J. Kļava, A. Kalniņš 

 

A. Astrātovs lūdz noziņot par izmaiņām, kas ir veiktas lēmuma projektā un līgumā 

pēc Finanšu komitejas sēdes. 

L. Šnore paskaidro, ka izmaiņas lēmuma projektā ir tajā sadaļā, kurā ir minēts, ka  

Sporta biedrības “Roja” vadītāja iesniegumā bija norādīts, ka viņš vēlas  

īrēt telpas uz vienu gadu. Pēc komitejas tika precizēts iesniegums, ka viņš saskaņo šo 

iesniegumu, kurā lūdz iznomāt Rojas vidusskolas sporta zāles telpas uz pieciem gadiem. 

Kā arī tika papildināts ar piebildi, ka Sporta biedrībai “Roja” ir piešķirts beztermiņa 

sabiedriskā labuma organizācijas statuss. Lēmuma lemjošajā daļā ir norādīts, ka līgums 

tiek noslēgts līdz 2028. gada 31. janvārim. 

J. Kļava jautā, kas tas par jēdzienu “beztermiņa”?  Norāda, ka organizācijām katru 

gadu ir jāiesniedz vērtēšanai atskaites, vai tām pienākas/nepienākas sabiedriskā labuma 

organizācijas statuss. 

Plkst.13.25 iziet A. Āboliņš. 

L. Šnore atbild, ka definējums “beztermiņa” ir minēts, jo paskatoties informāciju, 

nebija norādīts, līdz kuram beigu termiņam šis statuss ir.  

A. Kalniņš jautā, vai iznomājot telpas, tās pilnībā pāriet biedrības lietošanā, vai tur 

var arī vēl kāds cits sportists kaut ko darīt? 

L. Šnore atbild, ka tās ir skolas telpas – var izmantot. 

A. Astrātovs jautā, vai iestādes vadītāja ir informēta par termiņu, vai viņa tam 

piekrīt? 

L. Šņore atbild, ka iestādes vadītāja ir sazvanīta, un viņa ir informēti par termiņiem.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 10 “Par Sporta biedrības “Roja” iesniegumu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

12.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 11 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi biedrībā “Reģionālo attīstības 

centru apvienība”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

13.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi brīvprātīgā profesionālā asociācijā “Latvijas 

Pašvaldību Izpilddirektoru asociācija” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 12 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi brīvprātīgā profesionālā 

asociācijā “Latvijas Pašvaldību Izpilddirektoru asociācija”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

14.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

Plkst.13.28 ienāk A. Āboliņš. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  1 (Andis Astrātovs) 

"atturas" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 13 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību 

savienības komitejās un apakškomitejās”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

15.§ 

Par Uģa Ventiņa atbrīvošanu no Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas locekļa 

amata 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, A. Lorence 

A. Astrātovs lūdz ziņojumu par lēmuma projektu. 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs jautā, cik locekļi komisijā vēl paliek? 

A. Lorence atbild, ka komisija ir izveidota sešu locekļu sastāvā, šobrīd paliek pieci, 

komisija ir lemttiesīga. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 14 “Par Uģa Ventiņa atbrīvošanu no Talsu novada Zaļumsaimniecības 

komisijas locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam. 



16.§ 

Par Sasmakas ezera apsaimniekošanas plāna saskaņošanu 

E. Kārkliņa, G. Bērziņš, J. Skujeniece, A. Astrātovs 

G. Bērziņš lūdz ziņojumu par lēmuma projektu. 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 15 “Par Sasmakas ezera apsaimniekošanas plāna saskaņošanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

17.§ 

Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga tautas nama 

teritorijas labiekārtošana” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 16 “Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Mērsraga tautas 

nama teritorijas labiekārtošana”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



18.§ 

Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes atpūtas laukuma 

labiekārtošana Mērsragā” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 17 “Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes 

atpūtas laukuma labiekārtošana Mērsragā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

19.§ 

Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Rojas jūras stāsti” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 18 “Par piedalīšanos EJZF projektu konkursā ar projektu “Rojas jūras 

stāsti”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

20.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 19 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plāna 2022. – 2024. gadam grozījumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

21.§ 

Par iepirkuma līguma “Būvprojekta “Talsu Valsts ģimnāzijas virtuves telpu pārbūve un 

ierīkošana Brīvības ielā 29, Talsos, Talsu novadā” izstrāde un autoruzraudzība” 

slēgšanu ar SIA “KOMUNĀLPROJEKTS JELGAVA” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 20 “Par iepirkuma līguma “Būvprojekta “Talsu Valsts ģimnāzijas virtuves 

telpu pārbūve un ierīkošana Brīvības ielā 29, Talsos, Talsu novadā” izstrāde un 

autoruzraudzība” slēgšanu ar SIA “KOMUNĀLPROJEKTS JELGAVA”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

22.§ 

Par finansējumu 2023.gadā un izmaksu pieaugumu projektā “Talsu tirgus ēkas 

atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 21 “Par finansējumu 2023.gadā un izmaksu pieaugumu projektā “Talsu 

tirgus ēkas atjaunošana Ezera ielā 7, Talsos, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

23.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa lēmumā Nr. 120 “Par 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu ūdens” līdzdalības izvērtējumu” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

"nepiedalās" -  1 (Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 22 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 29. aprīļa lēmumā 

Nr. 120 “Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Talsu ūdens” līdzdalības izvērtējumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

24.§ 

Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Rojas DzKU” 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, D. Podziņa, G. Bērziņš, J. Ķļava, O. Solovjovs, A. Kalniņš, 

I. Jansone 

A. Astrātovs lūdz ziņojumu par lēmuma projektu. 

D. Podziņa ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs norāda, ka, pirmkārt, Finanšu komitejā ir lūdzis salabot ne tikai 

lēmuma projektu, bet arī deleģēšanas līguma projektu, kas nav izdarīts, jo tur šobrīd joprojām 

pirmais punkts neiet kopā ar tā apakšpunktiem. Deleģēšanas līguma šī brīža redakcija paredz 

deleģēt pašvaldības autonomās funkcijas, kas nav pareizi, tā darīt nevar, deleģēt var tikai no 

autonomo funkcijām izrietošus pārvaldes uzdevumus.  



Otrkārt, ir lūdzis atsūtīt rakstisku izvērtējumu, ka šie pārvaldes uzdevumi deleģējot 

kapitālsabiedrībai būs efektīvākais veids, kā šos pakalpojumus sniegt salīdzinājumā ar citām 

pārvaldēm, kuras jau šobrīd šos pakalpojumus sniedz pašas. Jautā, kāpēc netika atsūtīts šāds 

izvērtējums? Norāda, ka Valsts pārvaldes iekārtas likuma 40. panta pirmā daļa nosaka, ka 

publiska persona var deleģēt privātpersonai un citai publiskai personai pārvaldes uzdevumu, 

ja pilnvarotā persona attiecīgo uzdevumu var veikt efektīvāk. Norāda, ka šāds efektivitātes 

izvērtējums ir absolūti nepieciešams, tas ir priekšnosacījums, lai vispār varētu kaut ko 

deleģēt. 

D. Podziņa atbild, ka ir izsūtījusi apkopojumu, kā šos pārvaldes uzdevumus veic 

citas pārvaldes – ir pārvaldes, kuras šos uzdevumus veic pašu spēkiem, ir pārvaldes kuras to 

izmanto ārpakalpojumā. Secinājums ir, ka šobrīd Rojas pagasta pārvaldes rīcībā nav ne 

pietiekams darba spēka resurss, lai pašu spēkiem veiktu šos uzdevumus,  

ne arī tehniskais nodrošinājums. 

A. Astrātovs iebilst, ka tas nav arguments. Min, ka amata vietas var izveidot un 

tehniku var iegādāties – jautājums ir par to, vai pārvaldei sniedzot šos pakalpojumus, tomēr 

tas nebūs efektīvāk, nekā to deleģēt pašvaldības kapitālsabiedrībai. 

D. Podziņa piekrīt, ka šobrīd Rojas pagasta pārvaldei būtu jāveic ekonomiskais 

izvērtējums, lai izvērtētu iespējas, kā viņi paši var nodrošināt šo pakalpojumu, vai otrs 

variants sludināt iepirkumu. Min, ka tas ir laiks, tas nav uzreiz izdarāms, un šie pārvaldes 

uzdevumu ir jānodrošina. 

A. Astrātovs jautā, vai izvēloties šādu risinājumu lēmuma projektā arī nevajadzēja 

paredzēt grozījumus Talsu novada domes 24. novembra lēmuma Nr.556 “Par SIA “Rojas 

DzKU” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju”, ar kuru dome apstiprināja līdzdalības 

izvērtējumu SIA “Rojas DzKU” 4.4.7.1. un 4.4.7.2. apakšpunktā? 

Jautā, kāpēc pašvaldībā pēc 2022.gada 24. novembra nav uzsākusi publiskā 

iepirkuma izsludināšana uz šiem pakalpojumiem, bet tā vietā ir izvēlējusies ceļu, atkal 

deleģēt šos pakalpojumus, kā pārvaldes uzdevumus SIA “Rojas DzKU”?  

D. Podziņa atbild, ka viņas rīcība nav tāda informācija. 

 

A. Astrātovs – ņemot vērā, ka dome jau vienreiz ir lēmusi, ka uz šiem 

pakalpojumiem ir jāizsludina publisks iepirkums, nevar piedalīties balsojumā par šo lēmuma 

projektu. 

Informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

G. Bērziņs informē, ka Nacionālā apvienības “Visu Latvijai!” – “Tēvzemei un 

Brīvībai/LNNK” deputāti balsojumā nepiedalīsies. 

J. Kļava informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

O. Solovjovs informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

A. Kalniņš informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

   E. Kārkliņa konstatē, ka ir deputātu kvoruma trūkums. 

   I. Jansone komentē, ka vairāk kā puse nav. 

 

Lēmuma projekts “Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Rojas DzKU”” netiek pieņemts deputātu 

kvoruma trūkuma dēļ. 

 

 

 

 

 



25.§ 

Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar SIA “Rojas 

DzKU” 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, D. Podziņa 

A. Astrātovs lūdz noziņot par veiktajām izmaiņām pēc Finanšu komitejas. 

D. Podziņa ziņo – līguma sadaļa par pakalpojuma sniedzēja pienākumiem un 

tiesībās ir papildināta ar 9.3. punktu: “9.3. ja par 10% mainās tarifa aprēķinam izmantotie 

prognozētie pārdotās siltumenerģijas apjoma rādītāji vai par 5% mainās tarifa aprēķinā 

iekļautās prognozētās kopējās izmaksas, divu mēnešu laikā iesniegt Talsu novada domē 

vai Sabiedriskā pakalpojuma regulēšanas komisijai tarifa projektu, kas balstīts uz 

koriģētajiem siltumenerģijas apjomiem un izmaksām;”. 

Plkst.13.55 iziet K. Kalniņš. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Sandra Pētersone) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 23 “Par līgumu par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu ar 

SIA “Rojas DzKU”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

26.§ 

Par Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr. 558 “Par galvojuma 

sniegšanu SIA “Rojas DzKU”” atcelšanu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

Plkst.13.56 ienāk K. Kalniņš. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 24 “Par Talsu novada domes 2022. gada 24. novembra lēmuma Nr. 558 

“Par galvojuma sniegšanu SIA “Rojas DzKU”” atcelšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 



27.§ 

Par galvojumu sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 

5.2.1.2/21/I/002 “Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu izveide 

poligonā “Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes metodi” realizācijai 

E. Kārkliņa, G. Bērziņš, A.Stūrmanis, J. Kļava 

 

G. Bērziņš, minot, ka 29.12.2022. domes sēdes informatīvajā daļā tika skatīts 

deputātu pieprasījums par risku izvērtējumu saistībā ar SIA “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrība “PIEJŪRA”” iesaisti tiesvedības procesā, jautā, vai šis lēmuma projekts tiek 

vērtēts arī šādā kontekstā? 

A. Stūrmanis atbild, ka lēmuma projekts ir sagatavots atbilstoši šīs dienas 

situācijai, nevis nākotnes riska situācijai. 

J. Kļava jautā, cik korekta ir lēmuma projekta preambulā rakstītā rindkopa – 

“Projekts paredz līdz 85% ES fonda līdzfinansējumu un 15% SIA “AAS “PIEJŪRA”” 

līdzfinansējumu”?  

Pauž viedokli, ka teikuma beigās pietrūkst teksts “no attiecināmajām izmaksām”. 

E. Kārkliņa jautā J. Kļavai, vai viņa rakstīs priekšlikumu? 

J. Kļava atbild, ka nē. 

J. Kļava jautā D. Podziņai, vai viņai šobrīd ir pieejami SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” provizoriskie 2022. gada rezultāti, lai zinātu, 

kāda būs turpmākā maksātspēja/ nespēja, lai dzēstu uzņemamās kredītsaistības. 

D. Podziņa atbild, ka šodien [26.01.2023.] ir saņēmusi atskaiti par ceturtā 

ceturkšņa rezultātiem, tie vēl nav paspēti izskatīt un izvērtēt. Kopējie rezultāti par 

2022.  gadu uz šo brīdi vēl nav pieejami. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
5 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 25 “Par galvojumu sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” aizņēmumam Eiropas Savienības fonda projekta Nr. 

5.2.1.2/21/I/002 “Tādu bioloģiski noārdāmo atkritumu pārstrādes iekārtu izveide poligonā 

“Janvāri”, kas izmanto anaerobo pārstrādes metodi” realizācijai”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

28.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā Nr. 332 “Par 

deleģēšanas līgumu ar SIA “Dundagas veselības centrs”” 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, G. Bērziņš, A. Kalniņš, J. Ķļava, O. Solovjovs,  

 

A. Astrātovs informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

G. Bērziņs pauž viedokli. 



 Informē, ka Nacionālā apvienības “Visu Latvijai!” – “Tēvzemei un 

Brīvībai/LNNK” deputāti balsojumā nepiedalīsies. 

A. Kalniņš informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

J. Kļava informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

O. Solovjovs informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

   E. Kārkliņa konstatē, ka ir deputātu kvoruma trūkums. 

    

Lēmuma projekts “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. jūlija lēmumā Nr. 332 

“Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Dundagas veselības centrs”” netiek pieņemts deputātu 

kvoruma trūkuma dēļ. 

 

29.§ 

Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, S. Pētersone 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

S. Pētersone jautā, vai lēmuma projekts satur to informāciju, ko valdes loceklis bija 

iesūtījis 25. janvārī? 

E. Kārkliņa to apstiprina. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 26 “Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” ūdenssaimniecības pakalpojumu 

tarifu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

30.§ 

Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  3 (Andis Āboliņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone) 

  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 27 “Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

31.§ 

Par lokālplānojuma Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Anneles”, Kolkas pagastā, Talsu novadā, kadastra Nr.8862 002 0229, 

apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 28 “Par lokālplānojuma Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem 

nekustamajā īpašumā “Anneles”, Kolkas pagastā, Talsu novadā, kadastra Nr.8862 002 0229, 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

32.§ 

Par Talsu novada domes 2010. gada 16. septembra saistošo noteikumu Nr.38 “Par 

detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Medņi”, Jaunzemes ciemā, 

Ģibuļu pagastā, Talsu novadā”, atzīšanu par spēku zaudējušiem 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 29 “Par Talsu novada domes 2010. gada 16. septembra saistošo noteikumu 

Nr.38 “Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Medņi”, Jaunzemes 

ciemā, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā”, atzīšanu par spēku zaudējušiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

33.§ 

Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “ERDE VS” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 30 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu 

SIA “ERDE VS"”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

34.§ 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8850 009 0080 daļas nomas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, J. Kļava, I. Romaško 

J. Kļava lūdz ziņojumu par lēmuma projektu. 

I. Romaško ziņo par lēmuma projektu. 

J. Kļava pauž viedokli, ka izsoles sākumcena ir neadekvāti zema.  Norāda, ka, lai 

šo mantu iznomātu par iespējami augstāku cenu, būtu jāveic šim zemes gabalam neatkarīgs 

vērtējums, un tad varētu lemt par šo zemes nomas maksas izsoles sākumcenu. 

Informē, ka dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” iesniegusi priekšlikumu. 

[Organizēt minētā zemes gabala zemes nomas maksas novērtējumu, piesaistot neatkarīgu 

vērtētāju. Jautājumu skatīt nākamajā domes sēdē.] 

I. Romaško pauž atbalstu J. Kļavas ierosinātajam priekšlikumam. 

E. Kārkliņa aicina balsot par J.Kļavas priekšlikumu  - organizēt minētā zemes 

gabala zemes nomas maksas novērtējumu, piesaistot neatkarīgu vērtētāju. Jautājumu skatīt 

nākamajā domes sēdē. 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 



Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums ir atbalstīts.  

Jautājums “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8850 009 0080   daļas nomas izsoles 

noteikumu apstiprināšanu” tiek virzīts apstiprināšanai nākamajā domes sēdē. 

 

 

35.§ 

Par nekustamā īpašuma “Žagari”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 31 “Par nekustamā īpašuma “Žagari”, Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

36.§ 

Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 32 “Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, otrās 

izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

37.§ 

Par zemes vienības Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ainis Stūrmanis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 33 “Par zemes vienības Saules ielā 18A, Dundagas pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

38.§ 

Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

E. Kārkliņa. A. Astrātovs 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

A. Astrātovs informē ka balsojumā nepiedalīsies. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

"nepiedalās" -  1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 34 “Par nekustamā īpašuma Sporta ielā 12, Sabilē, Talsu novadā, otrās 

izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 



39.§ 

Par atkārtotu nekustamā īpašuma Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu novadā, daļas 

apbūves tiesību 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Kalvis Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 35 “Par atkārtotu nekustamā īpašuma Smilšu ielā 1A, Valdemārpilī, Talsu 

novadā, daļas apbūves tiesību”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

40.§ 

Par Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo noteikumu Nr.4 “Par Talsu 

novada pašvaldības 2022.gada budžetu” grozījumiem 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu  nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  3 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Sandra Pētersone) 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 36 “Par Talsu novada domes 2022.gada 3.februāra saistošo noteikumu 

Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 2022.gada budžetu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

            Plkst.14.27 E. Kārkliņa izsludina domes sēdes pārtraukumu. 

Plkst.14.39 domes sēde tiek turpināta. 

Sēdē pievienojas A. Pinkens. 

 

41.§ 

Par valsts amatpersonu statusa noteikšanu un valsts amatpersonu sarakstu iesniegšanu 

E. Kārkliņa, I. Krēķe, A. Astrātovs, A. Lorence, A. Pinkens 

I. Krēķe ziņo par lēmuma projektu. 



Plkst.14.41 ienāk A. Astrātovs. 

A. Astrātovs jautā, vai lēmuma projektā nav jābūt minētai arī Iepirkuma komisijai?  

A. Lorence paskaidro, ka diskusijās ar Juridisko nodaļu, tika norādīts, ka publiskā 

iepirkuma komisijas locekļu iekļaušana valsts amatpersonu sarakstā ir minēta jau likumā  

“Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā”, tāpēc tās amatpersonas, 

kas bija minēts likumā netika atsevišķi uzskaitītas šajā sarakstā. 

A. Astrātovs jautā, vai bez Iepirkuma komisijas vēl ir kāda komisija, kas nav 

iekļauta, bet kas ir minēta kādā ārējā normatīvajā aktā?  

A. Pinkens paskaidro, ka atšķirībā no iepriekšējā amatpersonu saraksta, šajā nav 

neviens cits darbinieks, kuram būtu nosakāms valsts amatpersonas statuss, jo lielā mērā 

šīs lietas regulē likums “Par interešu konfliktu novēršanu valsts amatpersonu darbībā”. Šī 

brīža apkopojums ir īss, un pamats tam ir tāds, ka šiem darbiniekiem ir domes vērtēšana 

un izvēle, vai viņi ir/ nav valsts amatpersonas, ņemot vērā tos pienākumus, kurus viņi 

pilda. Min, ka šeit nav Pasažieru pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas komisija, 

Ilgtspējīgas vides attīstības komisija, jo viņi nepieņem lēmumus, nekontrolē, nesoda un 

negatavo citus normatīvos aktus, kas varētu viņiem likt būt valsts amatpersonām. 

A. Astrātovs iebilst, ka arī Stipendiju piešķiršanas komisijas locekļi neko 

nepiešķir, viņi izvērtē un dome nolemj. 

A. Pinkens atbild, ka lēmuma projekta sagatavotāja G. Dambiņa ir konsultējusies 

ar Korupcijas novēršanas un apkarošanas biroju par to vai būtu/nebūtu attiecīgās komisijas 

locekļiem jābūt valsts amatpersonām. 

 

I. Krēķe lūdz redakcionāli precizēt lemjošās daļas 1. punktu: Apstiprināt Talsu 

novada domes darbinieku amatu sarakstu, kurām nosakāms valsts amatpersonas statuss:” 

uz “Apstiprināt Talsu novada domes izveidoto komisiju amatu sarakstu, kurām nosakāms 

valsts amatpersonas statuss:”. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 37 “Par valsts amatpersonu statusa noteikšanu un valsts amatpersonu 

sarakstu iesniegšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

42.§ 

Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja amata pienākumu 

izpildītāja iecelšanai 

E. Kārkliņa, I. Krēķe 

I. Krēķe ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.14.48 ienāk O. Solovjovs. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 38 “Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja 

amata pienākumu izpildītāja iecelšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

43.§ 

Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu “Energoefektivitātes uzlabošana 

Talsu novada pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām” Eiropas Savienības 

Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna reformu un investīciju virziena 1.2. 

“Energoefektivitātes uzlabošana” 1.2.1.3.i. investīcijas “Pašvaldību ēku un 

infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju 

izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti” ietvaros 

E. Kārkliņa, K. Volanskis, G. Bērziņš, I. Haselbaums, J. Kļava, A. Astrātovs, 

A. Pinkens, S. Pētersone 

K. Volanskis ziņo par lēmuma projektu. 

G. Bērziņš, norādot uz lēmuma projektā minēto, ka projekta iesniegumu 

iesniegšanas termiņš ir 2023. gada 22. jūnijs, jautā, vai tas ir izpildāms? 

K. Volanskis atbild, ka tas ir izpildāms. 

I. Haselbaums papildina, ka audits 2020. gadā jau ir izstrādāts, min, ka tas būs 

jāpārstrādā, bet būtiski tur nekas nemainīsies. Uzliekot kalendāru, sanāk, ka varam to 

izpildīt. Ja viss notiek raiti un strādā arī projektētāji uz šo objektu, tad varam šo projektu 

saskaņot līdz 1.  jūnijam. 

J. Kļava izsaka priekšlikumu redakcionāli papildināt lemjošās daļas 2. punktu ar 

vārdu “līdz” pirms summas 85 000,00 EUR. 

A. Astrātovs izsaka priekšlikumu – līdz ko ir gatavi energoauditi un 

energosertifikāti, Tautsaimniecības komitejā tos prezentēt un par tiem informēt. 

A. Pinkens diskutē ar J. Kļavu, par J. Kļavas izteikto priekšlikumu. 

I. Haselbaums, atsaucoties uz A. Astrātova priekšlikumu, min, ka, ja ir interese 

tieši par veicamajiem darbiem un sasniedzamajiem rezultātiem, tad plus/mīnuss, cipari aiz 

komata būs tādi paši, kā 2020.gada auditā, būtiskas atšķirības tur nebūs. 

A. Astrātovs minot, ka, ja izmaiņas būs tikai aiz komata, tad var arī februāra 

Tautsaimniecības komitejā noprezentēt esošo energoauditu. Ja, jaunais energoaudits 

neparedzēs citus darbus kā tos, kas jau ir paredzēti esošajā, tad būtu lūgums noprezentēt 

esošo.  

I. Haselbaums – jā. 

S. Pētersone jautā, vai ir apsvērts, ka projektēšanu varētu veikt vienam korpusam? 

K. Volanskis atbild, ka tas ir apsvērts. Min, ka lēmums būs jāpieņem tajā brīdī, kad 

būs izstrādāti jaunie energosertifikāti. 

Notiek diskusija. 

E. Kārkliņa aicina redakcionāli papildināt lemjošās daļas 2. punktu ar vārdu “līdz”. 

Deputātiem iebildumu nav. 



E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 39 “Par dalību projektu iesniegumu konkursā ar projektu 

“Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” 

ēkām” Eiropas Savienības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna reformu un investīciju 

virziena 1.2. “Energoefektivitātes uzlabošana” 1.2.1.3.i. investīcijas “Pašvaldību ēku un 

infrastruktūras uzlabošana, veicinot pāreju uz atjaunojamo energoresursu tehnoloģiju 

izmantošanu un uzlabojot energoefektivitāti” ietvaros”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

44.§ 

Par Talsu novada pašvaldības Iepirkumu komisiju nolikumu 

E. Kārkliņa, D. Pētersons, A. Astrātovs, I. Jansone, O. Solovjovs, I. Jansone, A. Pinkens, 

S. Pētersone, I. Haselbaums 

D. Pētersons ziņo par lēmuma projektu. Izsaka priekšlikumu papildināt lēmuma 

projekta lemjošo daļu ar 2. punktu –  atzīt par spēku zaudējušiem: 2.1.Talsu novada domes 

2021. gada 1. jūlija lēmumu Nr. 8 “Par Talsu novada Iepirkumu komisiju”. 2.2.Talsu 

novada domes 2022. gada 28. aprīļa lēmumu Nr. 187 “Par grozījumu Talsu novada domes 

2021. gada 1. jūlija lēmumā Nr. 8 “Par Talsu novada Iepirkumu komisiju”” 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka būs divas dažādas komisijas un abām būs viens un 

tas pats nosaukums – Iepirkumu komisija. 

D. Pētersons to apstiprina. 

A. Astrātovs jautā, kā komisijas tiks definētas pašvaldības nolikumā?  

I. Jansone piekrīt, ka atšķirībai būtu jābūt. 

D. Pētersons min, ka šo jautājumu varētu atrunāt izpilddirektora rīkojumā. No 

nolikuma izriet tas, ka tiek izveidotas divas komisijas četru un sešu locekļu sastāvā un tas 

kā viņas apzīmē izriet no rīkojuma, jo rīkojums ir komisijas darbības pamats. 

O. Solovjovs jautā, pēc kādiem principiem tiks izvēlēti komisijas locekļi? 

D. Pētersons atbild, ka visi principi pēc kā izvēlas komisijas locekļus ir nodefinēti 

Publisko iepirkumu likumā skatot kopsakarā ar grozījumu anotāciju. 

A. Astrātovs –  ņemot vērā, ka būs divas komisijas vai attiecībā uz iestāžu 

vadītājiem, nodaļu vadītājiem būs atšķirīgas prasības iesniegumam un tehniskajai 

specifikācija, ja plānots ir, ka šo iepirkumu skata mazā vai lielā komisija? 

D. Pētersons atbild, ka atsevišķas prasības attiecībā uz iestāžu vadītājam vai 

jebkuru citu atbildīgo darbinieku, kas iesniedz iepirkuma izsludināšanas iesniegumu nav 

paredzētas, iepirkumu kārtība paliek tāda pati, kāda tā ir. 



A. Astrātovs jautā, kurš pieņems lēmumu un interpretēs nolikuma 5.2.3.punktu 

[citos gadījumos, ņemot vērā un izvērtējot līguma priekšmeta vai iepirkumu procedūras 

sarežģītību] kurai komisijai iesniegums jāskata?  

D. Pētersons atbild, ka gala vārds ir izpilddirektoram. Šajā procesā, kas ir rīkojuma 

projekts sagatavo Iepirkuma nodaļas vadītājs. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka Iepirkuma nodaļas vadītājs ikdienā lems par to vai 

ir piemērojams 5.2.3.apakšpunkts. 

D. Pētersons atbild, ka gala lēmumu pieņem izpilddirektors, bet Iepirkuma nodaļas 

vadītājam būs vislabāk zināms vai tas ir ikdienišķs iepirkums, vai tomēr ir gana specifiski 

jautājumi. 

O. Solovjovs jautā, cik ilgā laikā būs lēmums par komisijas izveidošanu? 

D. Pētersons atbild, ka lēmumu ir nepieciešamas pieņemt nekavējoties. 

 

E. Kārkliņa informē, ka dokumentu vadības sistēmā “Lietvaris” ir iesniegts 

D. Pētersona priekšlikums, atzīt par spēku zaudējušiem: Talsu novada domes 2021. gada 1. 

jūlija lēmumu Nr. 8 “Par Talsu novada Iepirkumu komisiju”. Talsu novada domes 2022. gada 

28. aprīļa lēmumu Nr. 187 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 1. jūlija lēmumā 

Nr. 8 “Par Talsu novada Iepirkumu komisiju””.  

A. Astrātovs jautā, kur priekšlikums tiks ierakstīts? 

D. Pētersons – kā lēmuma projekta lemjošās daļas 2. punkts. 

A. Astrātovs jautā, kas notiek ar 26. punktu nolikumā [26. Atzīt par spēku zaudējušu 

Talsu novada Iepirkumu komisijas nolikumu, kas apstiprināts ar Domes 2021. gada 29. jūlija 

lēmumu Nr. 43 “Par Talsu novada Iepirkumu komisijas nolikumu”.] ar kuru tiek atzīts par 

spēku zaudējušu cits domes lēmums? 

A. Pinkens rosina arī nolikuma 26. punktā minēto domes lēmumu pārcelt uz lēmumu, 

kā 2.punktu. 

I. Jansone paskaidro, ka parasti, kurš nolikums tiek atcelts, to paredz noslēguma 

noteikumos pašā nolikumā, ka ar šī nolikuma spēkā stāšanos spēku zaudē iepriekšējais 

nolikums, savukārt domes lēmumā būtu jāiekļauj tie punkti, kas attiecas uz komisijas darbības 

izbeigšanu.  

 

O. Solovjovs pauž viedokli, aicina to fiksēt protokolā. Šobrīd skaidrs ir viens, ka 

Iepirkuma komisija ir nepieciešama, jo tā kā arī D. Pētersons minēja, ir svarīgi iepirkumi 

un iepirkumi, kas ir SAM 8.1.2. ietvarā. Jo principā šobrīd, lai šos projektus varētu realizēt, 

šos projektus jārealizē līdz šī gada noslēgumam, pretējā gadījumā draud finansiālās 

korekcijas, un šīs korekcijas ir 25% apmērā, pluss/mīnuss tie ir pāri miljonam tas 

finansējums būs nepieciešams, lai šo finansējumu atgriestu attiecīgi šajās kolekcijās. Tādēļ 

svarīgi būtu pēc šī nolikuma apstiprināšanas izpilddirektoram reaģēt un izveidot komisiju 

pēc iespējas ātrāk, lai komisija būtu darbspējīga un lai viņa konkrēti varētu arī izsludināt 

iepirkums, izvērtēt iepirkumus un pieņemt lēmumus. 

 

E. Kārliņa aicina balsot par D. Pētersona priekšlikumu, papildināt lēmuma projekta 

lemjošo daļu – 2.Atzīt par spēku zaudējušiem: 2.1. Talsu novada domes 2021. gada 1. 

jūlija lēmumu Nr. 8 “Par Talsu novada Iepirkumu komisiju”. 2.2.Talsu novada domes 

2022. gada 28. aprīļa lēmumu Nr. 187 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 1. 

jūlija lēmumā Nr. 8 “Par Talsu novada Iepirkumu komisiju””. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums ir atbalstīts 

 

A. Astrātovs jautā I. Haselbaumam, kā ir plānots komisijas locekļiem, ja tie būs 

pašvaldības darbinieki, maksāt –  vai kā piemaksu pie pamatdarba vai kā atsevišķu 

atalgojumu? 

I. Haselbaums atbild, ka viņa priekšlikums ir, ka tas ir atsevišķi atalgots darbs. 

S. Pētersone pauž saprasto, ka, ja tas ir kā atsevišķs darbs, tad tas darbs ir ārpus 

pamatdarba laika. 

A. Pinkens paskaidro, ka lielā mērā komisijā darbojas darbinieki, kuriem šis 

pienākums ir ierakstīts darba līgumā, viņiem vispār nav atsevišķa samaksa par šo darbu, 

vismaz mazās komisijas ietvarā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 40  “Par Talsu novada pašvaldības Iepirkumu komisiju nolikumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

45.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par licencēto makšķerēšanu Mērsraga kanālā 2023.-

2027. gadam” 

E. Kārkliņa, I. Krotova, A. Pinkens, I. Jansone, A. Astrātovs 

I. Krotova ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens jautā, vai saistošie noteikumi tiks sūtīti saskaņošanai uz Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju? Norāda, ka saistošajos noteikumos ir 

rakstīts, ka tie stājas spēkā 1.februārī. 

I. Jansone atbild, ka saistošos noteikumus nav nepieciešams sūtīt Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai. 

A. Astrātovs jautā, vai ir informācija par no licencēm iegūto līdzekļu izlietojumu? 

Norāda, ka saistošie noteikumi paredz daļu no summas novirzīt licencētās makšķerēšanas 

organizēšanai un zivju resursu atjaunošanai. Jautā, par kādām summām iet runa un kas 

tieši par tām summām ir darīts iepriekš? 

I. Krotova apņemas informāciju noskaidrot. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 41 “Par saistošajiem noteikumiem “Par licencēto makšķerēšanu Mērsraga 

kanālā 2023.-2027. gadam””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

E. Kārkliņa informē, ka 23. februārī pašvaldībā viesosies valsts prezidents. Lūdz 

deputātus pārcelt plānoto domes sēdi uz 24. februāri. Deputāti vienbalsīgi ar 16 balsīm “par” 

vienojas, ka 23.februāra domes sēde tiek pārcelta uz 24. februāri plkst.9.00. 

 

Informatīvā daļa 

46.§ 

Domes priekšsēdētājas ziņojums 

E. Kārkliņa, G. Bērziņš, A. Grīvāne, A. Astrātovs 

E. Kārkliņa ziņo par paveikto janvārī. 

Notiek diskusija. 

A. Astrātovs jautā E. Kārkliņai, vai viņa piekristu, ka deputātiem dokumentu 

vadības sistēmā Lietvaris būtu pieejami domes priekšsēdētājas izdotie rīkojumi? 

E. Kārkliņa – jā.  

 

            DOME PIEŅEM informāciju zināšanai. 

Plkst.15.56 aiziet I. Brūna. 

 

 

(Informatīvā daļa) 

47.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, I. Haselbaums, J. Kļava, A. Dimante, A. Astrātovs, S. Pētersone, 

G. Bērziņš, A. Veckāgane 

I. Haselbaums ziņo par paveikto. Sniedz atbildi uz J. Kļavas iesūtīto jautājumu par 

Talsu pamatskolas pārbūves plānotā finansējuma apguvi 2022.gadā. J. Kļava diskutē ar 

I. Haselbaumu. 

I. Haselbaums, runājot par Talsu pamatskolas pārbūves darbiem, pauž uzskatu, ka 

veicot šos apjomīgos būvdarbus, arī logus vajadzētu nomainīt. 

E. Kārkliņa pauž viedokli, ka tas ir jādara, jo energoefektivitāti nevar sasniegt ar 

veciem logiem un, ja reiz to dara, tad jāpadara līdz galam, pamatskola jāpasludina par 

prioritāti un tur nauda ir jāatrod. 

A. Astrātovs pauž viedokli, ka, ja būvuzraugs būs saskaņojis konkrētus papildu 

darbus ar visām tāmēm, tad ir gatavs domes ārkārtas sēdē par to lemt un balsot. 



S. Pētersone jautā, kad varētu sākties budžeta sarunas un kad varētu būt deputātiem 

šī informācija nodota? 

[A.Veckāgane atbild, ka nākamajā nedēļā informācija tiks apkopota, februāra 

sākumā.] 

G. Bērziņš informē, ka nākamā gada valsts budžeta projektā ir plānots finansējums 

ceļa zīmju izvietošanai, tai skaitā arī izgatavošanai Ļībiešu krastā lībiešu valodā. Jautā, vai 

par to kaut kas ir zināms, vai pašvaldībai šajā projektā ar kaut ko būs jāiesaistās? 

I. Haselbaums apņemas sagatavot atbildi.   

 

DOME PIEŅEM informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 16:29 

 

Sēdes vadītājs  Eva Kārkliņa 

Parakstīts 02.02.2023. 

 

Protokolētāja  Elīna Grīnberga 

Parakstīts 02.02.2023. 

 


